

TSUNG TSIN CHRISTIAN ACADEMY 基督教崇真中學

8 Lai Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon Tel: 2728 8727

Fax: 2728 8021

校長、老師、家長:

重要通知:基督教崇真中學學校資訊日開放時間改動

鑑於過去數個周日下午,本校周邊交通受到社會事件所影響,基於安全的考慮, 本校決定改動本年度學校資訊日開放時間,最新安排如下:

日期: 2019年10月27日

開放時間:09:30-14:00 (校長講座將於11:30 假本校禮堂舉行)

上述安排或會對部分參加者帶來不便,本校深感歉意。學校教會「基督教香港 崇真會深水埗堂長沙灣分堂」將於當日特設早堂崇拜,誠邀各位已報名參加學校資訊 日的弟兄姊妹一同聚會:

基督教香港崇真會深水埗堂長沙灣分堂特別早堂崇拜

日期:2019年10月27日 聚會時間:09:00-10:00 地點:本校丘頌云演講廳

請隨時留意本校網頁的最新資訊。如有查詢,請以電郵(cycheng@ttca.edu.hk)或 致電 27288727 聯絡本校鄭仲殷老師。

敬祝

教安

基督教崇真中學校長

Tolugo Chomp

二零一九年十月十八日



TSUNG TSIN CHRISTIAN ACADEMY

基督教崇真中學

8 Lai Hong Street, Cheung Sha Wan, Kowloon

Tel: 2728 8727

Fax: 2726 8021

18 October, 2019

Dear Principal, teachers and parents,

IMPORTANT: Change of Time of TTCA Info Day

Due to the recent social unrest and potential traffic disruptions on 27 October 2019 afternoon, we would like to inform you of the new arrangements for our TTCA Info Day 2019-2020:

Date: 27 October 2019 (Sunday)

Opening Hours: 09:30 – 14:00 (Principal Talk scheduled at 11:30 in the School Hall)

Please accept our sincere apologies for any inconvenience brought on by this new arrangement. A morning worship organized by the Cheung Sha Wan Branch, Shamshuipo Church, Tsung Tsin Mission of Hong Kong will take place for any interested Christian parties:

Morning Worship

Date: 27 October 2019 (Sunday) Worship Time: 09:00 – 10:00

Venue: Joshua Yau Auditorium, Tsung Tsin Christian Academy

You are welcome to visit the school website in order to keep yourself updated with the latest news regarding on our Info Day. Our Info Day coordinator Mr. Cheng Chung Yan can also be reached by either email (cycheung@ttca.edu.hk) or phone at 2728 8727 regarding any enquires.

Best Regards,

. Cheung Man Wai

Principal

Tsung Tsin Christian Academy

Tolugo Chomp





Tsung Tsin Christian Academy

基督教崇真中學

Address Telephone Number Fax Number 8 Lai Hong Street. Cheung Sha Wan Kowloon Hong Kong 2728 8727 2728 8021

Ermal Website Facebook mail@ttca.eduhk http://www.ttca.eduhk -www.facebook.com/ttca.eduhk